
Zápis z 20. řádného zasedání AS FEL 
konaného 12.XII.2008 od 9 hodin 

Přítomní členové AS FEL: Boreš, Lev, Fuka, Novák, Pěchouček, Pravda, Kolář, Skalický, Butta, Dostál, 
Kubínyi, Kroupa, Žáková. 

Hosté: Ivan Jelínek, Pavel Mindl, Marie Demlová 

Předseda AS FEL: Vzhledem k počtu omluvených senátorů není senát usnášeníschopný a podle článku 
4 odstavce 3 Volebního a jednacího řádu může pouze přijímat informace a řešit 
procedurální záležitosti. 

1. Schválení programu 
Navržený program 

1. Schválení programu 20. zasedání AS FEL 
2. Volba předsednictva na další zasedání 
3. Schválení zápisů z  
 19. zasedání dne 7. 11. 2008 
 17. zasedání dne 27. 6. 2008 
 16. zasedání dne 20. 6. 2008 
4. Projednání směrnice děkana pro BSZZ a MSZZ 
5. Různé 
  „Konzultace ohledně harmonogramu ak. roku 2009/2010“ 
  Anketa  
  Návrh reorganizace administrativy AS FEL 
  Pokračování bakalářů STM 
6. Datum  příštího zasedání (30.1.2009) 
 
Vzhledem k počtu přítomných senátorů a nedosažení potřebného kvóra pro řešení bodů 2 a 3, budou 
tyto body přesunuty na příští zasedání. 

K návrhu nebyly připomínky         (čas 0.11:00) 

2. Volba předsednictva AS FEL 
Bod přesunut na příští zasedání 

3. Schválení zápisu 
Bod přesunut na příští zasedání 

4. Projednání směrnice děkana pro BSZZ a MSZZ 
Proděkan Jelínek akceptoval připomínky senátora Navary k předloženému materiálu. Další 
připomínky nebyly vzneseny. Nová směrnice reflektuje změny ve Studijním a zkušebním řádu pro 
studenty ČVUT v Praze.         (čas 0.12:00) 



5. Různé 
 

Konzultace ohledně harmonogramu ak. roku 2009/2010  
  
Proběhla diskuze k podnětům získaným senátory od členů akademické obce k harmonogramu 
akademického roku 2009/2010. Bylo konstatováno proděkanem Jelínkem, že harmonogram ČVUT 
pro akademický rok 2009/2010 byl přijat a je závazný pro jednotlivé fakulty. Uvedená data jsou 
závazná, ale budou se ještě upřesňovat prováděcí pokyny.    (čas 0.15:00) 

Zazněly následující poznámky: 

Proděkan shromažďuje připomínky k realizaci harmonogramu a během ledna zveřejní tyto 
připomínky ve formě uvedení očekávaných přínosů a problémů nového harmonogramu. Připomínky 
budou využity pro jednání s rektorátem a sestavení harmonogramu akademického roku pro fakultu. 

K návrhům na sjednocení začátků výuky byly vzneseny připomínky upozorňující na vyvolané 
problémy v dopravě a stravovacích zařízeních. V rámci připomínek převládalo negativní stanovisko. 
Podobné názory převládaly i k návrhu rozvrhování velkých poslucháren na úrovni ČVUT. Při 
sestavování rozvrhů bude nižší pružnost a velké využití by komplikovalo přejezdy a podobně.  

Pozitivním faktorem pro danou změnu harmonogramu je podpora výjezdů studentů do zahraničí a 
přijímaní zahraničních studentů u nás (standardní časové rámce). 

Proděkanka Demlová připomněla, že bude nutná změna studijního a zkušebního řádu (změna délky 
semestru). 

Anketa  
V rámci diskuze na toto téma zaznělo: 

Anketa je nedílnou součástí hodnocení výuky podle vysokoškolského zákona. 

Proděkan Jelínek sdělil, že pro hodnocení zimního semestru 2008/2009 bude anketa otevřena 
v zápočtovém týdnu. Dále připravuje seminář k anketě, na kterém by měla být podána informace 
k realizovaným návrhům z minulého semináře. Současně by měla proběhnout diskuze o cestách 
zvýšení zájmu studentů o účast na anketě. O spolupráci požádal doc. Šafránkovou. Byl konzultován 
problém, kdy se nezveřejní výsledky hodnocení, pokud počet hodnotících je menší než 20%. 
V současné době mají tato hodnocení k dispozici pouze vedoucí kateder. Byl kladen apel, aby své 
hodnocení v tomto případě získal i příslušný vyučující. Proděkan vyzve vedoucí kateder k vyhodnocení 
výsledků ankety za letní semestr 2007/2008. Toto hodnocení bude mít k dispozici pedagogická 
komise senátu, která by ho měla projednat.       (čas: 0.51:00) 

Návrh reorganizace administrativy 
Tajemník AS FEL přednesl svůj návrh reorganizace administrativy. Návrh byl přítomnými senátory 
podpořen. Případné připomínky k jednotlivým krokům reorganizace je třeba směřovat přímo na 
tajemníka.           (čas: 1.05:00) 



Pokračování bakalářů STM 
Senátor Navara připomněl, že v tomto akademickém roce končí první absolventi bakalářského 
programu STM, že je třeba zajistit jejich informovanost o možnostech dalšího magisterského studia 
na naší fakultě. Proděkan Jelínek konstatoval, že informace je na webových stránkách fakulty na 
adrese http://www.feld.cvut.cz/education/announce/0808d.html a bude opět součástí informace 
k zápisu na letní semestr 2008/2009. Tato informace bude zahrnovat i výsledky akreditačního řízení 
nových oborů. Obecná shoda nastala nad zkvalitňováním obecné informovanosti studentů STM o 
možnostech jejich dalšího studia na ČVUT FEL.       (čas: 1.11:00) 

 

V reakci na nepřesné informace o akreditaci oborů nově vznikající Fakulty informatiky na ČVUT 
upozornil předseda AS FEL na rozdíl mezi garancí předmětu pedagogem a garancí výuky pedagogem 
se souhlasem děkana. Garance předmětu mimo ČVUT FEL nespadá v tomto případě do pracovních 
povinností zaměstnance ČVUT FEL. Garance předmětu pedagogem znamená zajištění obsahu 
předmětu a přednášek. Naopak garance výuky vyžaduje kompletní zajištění výuky garantovaného 
předmětu, a proto je nutný souhlas děkana.  

Senátor Skalický navrhl projednat, jak se osvědčilo nové hodnocení VVČ projednávané AS FEL před 
rokem. Senátor Navara se zúčastní příští týden jednání o hodnocení VVČ a na základě toho požádal o 
zaslání podkladů pro připomínky na toto jednání do středy 17.12.2008. 

6. Datum příštího zasedání 
Příští zasedání AS FEL bude 30.1.2008       (čas 1.37:00) 

http://www.feld.cvut.cz/education/announce/0808d.html�
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